
 

 
 

MEMO van college aan de raad 
 
datum : 24 juli 2012 (ontvangen 21-08-2012) 

aan : Gemeenteraad 

van : College  

onderwerp :   Onderzoek naar haalbaarheid van de realisatie van sport en    
recreatievoorzieningen in Egmond aan Zee en Egmond aan den Hoef 

 
Portefeuillehouder:  wethouder A. Hietbrink  
Inlichtingen bij:   E. van Hout 
 
Aanleiding  
Op initiatief van het college als onderdeel van de actieve informatieplicht.  
 
Kernboodschap  
Het presidium wordt voorgesteld het raadsvoorstel over het onderzoek naar de haalbaarheid 
van een natte en/of droge voorziening in Egmond aan Zee van de agenda van de ARC van 
13 september 2012 af te halen. 
 

Met betrekking tot het raadsvoorstel inzake het onderzoek naar de haalbaarheid van een 
natte en/of droge voorziening en Egmond aan Zee heeft op 5 juli 2012 op initiatief van de 
raad een informatie avond plaats gevonden in het sportcafé van sporthal De Watertoren. Dit 
als opmaat naar een inhoudelijke behandeling van het onderwerp in de vergadering van de 
algemene raadscommissie op 13 september 2012 en de raad van 4 oktober 2012.  

De natte en/of droge voorziening in Egmond aan Zee 

 
Uit de informatie avond heeft het college opgemaakt dat er een grote betrokkenheid is bij de 
inwoners van Egmond aan Zee over dit onderwerp en dat er (nog steeds) veel 
onduidelijkheid bestaat bij de inwoners en gebruikers van de sporthal de Watertoren over de 
achtergronden en overwegingen die hebben geleid tot het betreffende raadsvoorstel. Het 
college hecht er aan dat inwoners van Egmond aan Zee en de overige belanghebbenden  
goed worden meegenomen in het proces en goed krijgen uitgelegd wat het voorstel exact 
omvat, wat hiertoe de overwegingen zijn en wat de mogelijke consequenties van het voorstel 
kunnen zijn. Door insprekers zijn tijdens de informatie avond vraagtekens geplaatst bij de 
juistheid en volledigheid van de rapportages die hebben geleid tot het raadsvoorstel. Het 
college zal alle rapportages opnieuw beschouwen en een feitenonderzoek doen. 
 
Hiervoor wil het college meer tijd nemen. Daarnaast is besloten om het proces anders te 
organiseren. Het college wil een klankbordgroep formeren om zodoende ‘aan de voorkant 
van het proces’ een gevoel te krijgen over de maatschappelijke haalbaarheid van de diverse 
onderdelen van het voorstel. De komende weken zal de invulling van deze klankbordgroep  
vorm krijgen. De klankbordgroep zal in ieder geval representatief moeten zijn voor een ieder 
die op de informatie avond van 5 juli 2012 aan het woord is geweest.  
 
Mogelijke fusielocatie voetbalclubs in Egmond aan den Hoef 



In het Coalitieakkoord 2012-2014 is opgenomen dat de voetbalclubs Egmondia en 
Zeevogels tot oktober 2012 de ruimte wordt gegeven te komen tot het vinden van een 
geschikte fusielocatie tussen Egmond aan Zee en Egmond aan de Hoef. Deze inspanning 
beperkt zich tot de locatie Delverspad.  
De actuele – maar overigens nog niet formele – geluiden zijn dat deze inspanning concrete 
vormen krijgt. Tijdens de informatie avond van 5 juli is door vertegenwoordigers van 
Sportraad BES en v.v. Zeevogels in hun inspraakreactie ook verwezen naar dit onderzoek. 
Op de informatie avond zijn kopieën van een 3D-impressietekening verspreid van een 
mogelijke invulling van het gebied met een sportcomplex. In deze 3D-impressietekening is 
ook een multifunctionele ruimte in het onderzoeksgebied ingetekend. Hiermee is een direct 
verband gelegd met het onderzoek naar een natte en/of droge voorziening in Egmond aan 
Zee. Immers, indien een indoor sportvoorziening in combinatie met een nieuw sportcomplex  
haalbaar is aan het Delverspad, komt de discussie over een indoor sportvoorziening in 
Egmond aan Zee in een geheel ander daglicht te staan. 
 

Het college hecht eraan om de mogelijke ontwikkelingen in Egmond aan Zee en Egmond 
aan den Hoef integraal en dus in combinatie met elkaar te beschouwen. Het college ziet 
aanleiding om, vanwege de complexiteit en de onderlinge raakvlakken hier één alomvattend 
project van te maken. Daarmee wordt gewaarborgd dat de raad op een later moment een 
goed afgewogen en integraal voorstel krijgt over de realisatie van sport- en 
recreatievoorzieningen in Egmond aan Zee en Egmond aan den Hoef. Door er één project 
van te maken ontstaat bijvoorbeeld ook de mogelijkheid om alle aspecten aan de orde te 
stellen in de eerder genoemde klankbordgroep.  

Integrale afweging  

 
Het college heeft tevens besloten dat één wethouder bestuurlijk verantwoordelijk is voor dit 
project. Aangezien het in grote mate vraagstukken betreffen op het gebied van de ruimtelijke 
ordening, ligt het bestuurlijk primaat voor dit project vanaf heden bij wethouder A. Hietbrink.    
 
Resumerend 
1. het presidium wordt voorgesteld om het collegevoorstel van 22 mei 2012 inzake het 
onderzoek naar de haalbaarheid van een natte en/of droge voorziening in Egmond aan Zee 
wordt van de agenda van de ARC van 13 september 2012 en de raad van 4 oktober 2012 af 
te halen; 
2. het onderzoek naar de haalbaarheid van een natte en/of droge voorziening in Egmond 
aan Zee wordt direct gekoppeld aan het onderzoek naar de haalbaarheid van een 
sportcomplex met indoor sportvoorziening aan het Delverspad in Egmond aan den Hoef. Dit 
is vanaf heden samengevoegd in één nieuw project: 
 
“het onderzoek naar de haalbaarheid van de realisatie van sport- en recreatievoorzieningen 
in Egmond aan Zee en Egmond aan den Hoef” 
 
3. wethouder A. Hietbrink is portefeuillehouder voor dit project; 
4. er wordt een klankbordgroep gevormd om de maatschappelijke haalbaarheid van de 
voorstellen af te tasten voordat de raad een voorstel krijgt; 
5. in september 2012 volgt een nader memo over de invulling van de klankbordgroep en de 
planning van de besluitvorming door de raad. 
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